
P R O T O K Ó Ł Nr ̂ 1/2012
z posiedzenia Komisji Rady Gminy

-Rewizyjnej
-Budżetu,Finansów
-Zdrowia,Oświaty,Kultury,Pomocy Społecznej
-Rolnictwa i Porządku Publicznego
w dniu 25 października 2012r.

Obecni wg załączonej listy obecności.

Otwarcia wspólnego posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji
Budżetu,Finansów p. Pilewski Krzysztof, który przedstawił porządek posiedzenia:
l )Otwarcie i stwierdzenie ąuorum
2)Projekty uchwał
3) Wolne wnioski
4)Zakończenie.

Po powitaniu oddał głos p. Skarbnik Gminy Alicji Marchie wieź , która omówiła
projekt uchwały zmieniającej tegoroczny budżet.
Przedstawiła m.inn zmianę wprowadzoną w związku z zakupem sprzętu dla Komendy
Miejskiej Policji na sumę 5 tyś. zł. Sprzęt zostanie wręczony na najbliższej sesji Rady
Gminy.
Komisje projekt uchwały przyjęły jednogłośnie.

Następnie Insp. Kruczkowski wrócił do sprawy opracowanego planu rozwoju miejscowości
Biały Bór .Poinformował członków Komisji, iż sprawa ta była przedmiotem dyskusji
w ub. roku, jednakże aby podjąć uchwałę w tej sprawie w tym roku, należy zorganizować
ponownie zebranie wiejskie w tej miejscowości, w związku z tym sprawę do
rozstrzygnięcia przełożono na koniec posiedzenia.

Sekretarz Gminy p. Danuta Dulska nawiązała do sprawy projektu uchwały dot. stypendium
i oddała głos Kierownikowi Referatu Oświaty p. Bogusławowi Drozdowskiemu.
Kierownik Oświaty p. Drozdowski- dokonał analizy Regulaminu przyznawania stypendium
jednakże w sprawie tej zabrała głos członek Komisji Zdrowia,Oświaty,Kultury,Pomocy
Społecznej p. Kożmińska, która nie była zgodna z treścią opracowanego projektu uchwały,
oraz brakiem regulaminu do projektu uchwały.
Członek Komisji p. Pilewski uważa, że powinny być dodane szkoły zasadnicze zawodowe,
a tylko ujęto szkoły średnie.
W związku z wątpliwościami członkowie Komisji odrzucili projekt uchwały, prosząc
o przeniesienie projektu uchwały na następne posiedzenie Komisji.

Kierownik Referatu Budownictwa i Ochrony Środowiska -p. Elszkowska przedstawiła
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki Nr 179/1,179/2, 168/7,
168/6,168/4, 168/1, 162/1, 158,154/1,154/2, 154/3, 168/3,166,160, 3203/9 i cz.działki Nr
3203/7 w obrębie Lisie Kąty, gmina Grudziądz.
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P. Elszkowska wyjaśniła, że całość działki wynosi 12 ha, z tego 1,51 ha ma być
wykupione od Nadleśnictwa Jamy.

Następnie odczytała wniosek Odlewni Żeliwa Lisie Kąty skierowany do Wójta
Gminy o sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie
Lisie Kąty
z którego wynika, iż część działek są działkami leśnymi, a Odlewnia zamierza je
wykupić od Nadleśnictwa,
/wniosek stanowi załącznik do protokołu/

Członkowie Komisji uważali, że powinna by przedstawiona zgoda Nadleśnictwa
Jamy , w przeciwnym wypadku uchwała nie powinna być podjęta.
Uzgodniono ze zgoda zostanie dostarczona, a ostateczna decyzja zostanie przekazana
przed sesją, na co członkowie Komisji wyrazili zgodę.

W międzyczasie członkowie Komisji wrócili do sprawy planu odnowy miejscowości Biały
Bór.
Ponownie poinformowano, że jednak zebranie wiejskie w tej miejscowości powinno się
odbyć w tym roku , tego rodzaju sprawa sprawa również dotyczy projektu uchwały w
sprawie planu odnowy miejscowości Marusza, gdzie również musi być zorganizowane
zebranie wiejskie.

Salę opuścił członek Komisji p. Bandurski Adam.
Obecnych na sali jest 13 członków Komisji.
Komisje podjęły decyzje o wycofaniu z porządku obrad 2 projektów uchwał tj. planu
odnowy miejscowości Biały Bór i Marusza.

Następnie Inspektor Kruczkowski - poinformował, że na dzień dzisiejszy gmina
posiada opracowane plany dwóch miejscowości, po czym przedstawił prezentację
odnowy wsi Wielkie Lniska.
Po przedstawieniu prezentacji wsi Wielkie Lniska członkowie Komisji projekt uchwały
przyjęli jednogłośnie.
Inspektor Kruczkowski wrócił do wcześniej przedstawionej prezentacji planu odnowy
wsi Mokre.

Członek Komisji p. Stachowski zapytał o sprawę drogi prowadzącej z Mokrego do
Białochowa, oraz zapytał o ludzi zamieszkałych , w tzw. Belwederze w Mokrem .
Wójt Gminy wyjaśnił, iż droga była planowana do remontu, natomiast jeśli chodzi o
Belweder jest to zabytek w którym zamieszkuje 12 rodzin, i aby w inny sposób ten
budynek zagospodarować to najpierw trzeba tych ludzi wykwaterować, tylko trzeba zadać
pytanie gdzie? Wrócił również do sprawy budowy parkingu przy sali gimnastycznej w
Mokrem, którego koszt wynosi 887 tyś. zł. i będzie ogłoszony przetarg.

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Budżetu- p.Pilewski poddał
projekt uchwały w sprawie planu odnowy miejscowości Mokre pod głosowanie
Za przyjęciem projektu głosowało 8 członków Komisji, natomiast 3 członków
wstrzymało się od głosu.
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Budżetu p. Pilewski Krzysztof
zakończył obrady Komisji.

Protokołowała

JolantaŁańczak

Przewodniczący Komisji


